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September, 2013  

 

Dear Families of Gilead Bible Church,  

     As God’s family grieve over the home-going of Yuya Young, pray 
that God will continue to comfort and strengthen Tim, Michelle, Karen, and Anthony.   

    Below are some Bible verses that can help during times of grief.  May we find 
strength and encouragement through God and God’s Word:  

     I Thessalonians 4:13-14 – Brothers, we do not want you to be ignorant about 
those who fall asleep, or to grieve like the rest of men, who have no hope. We believe 
that Jesus died and rose again and so we believe that God will bring with Jesus those 
who have fallen asleep in him. 
 
     Isaiah 43:2 – When you pass through the waters, I will be with you; and when you 
pass through the rivers, they will not sweep over you. When you walk through the fire, 
you will not be burned; the flames will not set you ablaze. 
 
     2 Thessalonians 2:16-17 – May our Lord Jesus Christ himself and God our Father, 
who loved us and by his grace gave us eternal encouragement and good hope, 
encourage your hearts and strengthen you in every good deed and word. 
 
     Matthew 5:4 – Blessed are those who mourn, for they will be comforted. 
 
     2 Corinthians 1:3-4 – Praise be to the God and Father of our Lord Jesus Christ, 
the Father of compassion and the God of all comfort, who comforts us in all our 
troubles, so that we can comfort those in any trouble with the comfort we ourselves 
have received from God. 
 
     Isaiah 61:1-3 – The Spirit of the Sovereign LORD is on me, because the LORD has 
anointed me to preach good news to the poor. He has sent me to bind up the 
brokenhearted, to proclaim freedom for the captives and release from darkness for the 
prisoners, to proclaim the year of the LORD’s favor and the day of vengeance of our 
God, to comfort all who mourn, and provide for those who grieve in Zion—to bestow on 
them a crown of beauty instead of ashes, the oil of gladness instead of mourning, and a 
garment of praise instead of a spirit of despair. They will be called oaks of 
righteousness, a planting of the LORD for the display of his splendor. 
 
     Psalm 119:50 – My comfort in my suffering is this: Your promise preserves my life. 
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     I Peter 5:7 – Cast all your anxiety on him because he cares for you. 
 
     1 Corinthians 15:55-57 – “Where, O death, is your victory? Where, O death, is 
your sting?”The sting of death is sin, and the power of sin is the law. But thanks be to 
God! He gives us the victory through our Lord Jesus Christ. 
 
     Psalm 23:4 – Even though I walk through the valley of the shadow of death, I will 
fear no evil, for you are with me; your rod and your staff, they comfort me. 
 
     Hebrews 4:15-16 – For we do not have a high priest who is unable to sympathize 
with our weaknesses, but we have one who has been tempted in every way, just as we 
are—yet was without sin. Let us then approach the throne of grace with confidence, so 
that we may receive mercy and find grace to help us in our time of need. 
 
     Isaiah 41:10 – So do not fear, for I am with you; do not be dismayed, for I am 
your God. I will strengthen you and help you; I will uphold you with my righteous right 
hand. 
 
     Isaiah 51:11-12 – The ransomed of the LORD will return. They will enter Zion with 
singing; everlasting joy will crown their heads. Gladness and joy will overtake them, 
and sorrow and sighing will flee away. 
“I, even I, am he who comforts you. Who are you that you fear mortal men, the sons of 
men, who are but grass, 

     2 Corinthians 5:8 – We are confident, I say, and would prefer to be away from 
the body and at home with the Lord. 
 
     Revelation 21:4 – He will wipe every tear from their eyes. There will be no more 
death or mourning or crying or pain, for the old order of things has passed away. 
 

God Bless, 

Pastor and Helen Moy 
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九月 2013年 牧者通訊 

親愛的基列主內弟兄姊妹, 

    

神的家正在為楊玉雅姊妹蒙主寵召而悼念，祈禱，願上帝不斷地安慰

,加力量給她的家人 Tim, Michelle, Karen, 和Anthony. 

以下是一些聖經的經文，可以在這段悲痛的日子給我們幫助。透過神和神的話語,我們會

得著力量和鼓勵：  

帖 撒 羅 尼 迦 前 書4:13-14  論 到 睡 了 的 人 、 我 們 不 願 意 弟 兄 們 不 知 道 、 恐 
怕 你 們 憂 傷 、 像 那 些 沒 有 指 望 的 人 一 樣 。我 們 若 信 耶 穌 死 而 復 活 了 、 
那 已 經 在 耶 穌 裡 睡 了 的 人 、 神 也 必 將 他 與 耶 穌 一 同 帶 來 。 

以賽亞書 43:2 你 從 水 中 經 過 、 我必與你同在 ． 你漫過江河 、 水必不漫過 你 ． 
你從火中行過 、 必不被燒 、 火焰也 在你身上 。 

 

帖 撒 羅 尼 迦 後 書 2:`16-17但 願 我 們 主 耶 穌 基 督 、 和 那 愛 我 們 、 開 恩 將 永 
遠 的 安 慰 、 並 美 好 的 盼 望 、 賜 給 我 們 的 父   神 、安 慰 你 們 的 心 、 並 且 
在 一 切 善 行 善 言 上 、 堅 固 你 們 。 
      
馬大福音 5:4哀慟的人有福了 ． 因為他們必得安慰 。 

 

哥林多後書 1: 3-4 願 頌 讚 歸 與 我 們 的 主 耶 穌 基 督 的 父 神 、 就 是 發 慈 悲 的 
父 、 賜 各 樣 安 慰 的 神 ．我 們 在 一 切 患 難 中 、 他 就 安 慰 我 們 、 叫 我 們 能 
用 神 所 賜 的 安 慰 、 去 安 慰 那 遭 各 樣 患 難 的 人 。 
         
以賽亞書 61: 1-3 主 耶 和 華 的 靈 在 我 身 上 ． 因 為 耶 和 華 用 膏 膏 我 、 叫 我 傳 
好 信 息 給 謙 卑 的 人 ,〔 或 作 傳 福 音 給 貧 窮 的 人 〕差 遣 我 醫 好 傷 心 的 人 、 
報 告 被 擄 的 得 釋 放 、 被 囚 的 出 監 牢 ．報 告 耶 和 華 的 恩 年 、 和 我 們 神 報 
仇 的 日 子 、 安 慰 一 切 悲 哀 的 人 ．賜 華 冠 與 錫 安 悲 哀 的 人 、 代 替 灰 塵 、 
喜 樂 油 、 代 替 悲 哀 、 讚 美 衣 、 代 替 憂 傷 之 靈 ． 使 他 們 稱 為 公 義 樹 、 是 
耶 和 華 所 栽 的 、 叫 他 得 榮 耀 。 
 
詩篇119:50   這 話 將 我 救 活 了 ． 我 在 患 難 中 、 因 此 得 安 慰 。 
 
彼得前書 5:7你 們 要 將 一 切 的 憂 慮 卸 給 神 、 因 為 他 顧 念 你 們 。 
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哥林多前書 15:55-57  死 阿 、你 得 勝 的 權 勢 在 那 裡 ． 死 阿 、你 的 毒 鉤 在 那 
裡 ．死 的 毒 鉤 就 是 罪 ．罪 的 權 勢 就 是 律 法 。感 謝 神 、 使 我 們 藉 著 我 們 
的 主 耶 穌 基 督 得 勝 。 
 
詩篇 23:4我 雖 然 行 過 死 蔭 的 幽 谷 、也 不 怕 遭 害 ．因 為 你 與 我 同 在 ．你 的 
杖 、你 的 竿 、都 安 慰 我 。 
 
希伯來書 4:15-16 因 我 們 的 大 祭 司 、並 非 不 能 體 恤 我 們 的 軟 弱 ．他 也 曾 凡 
事 受 過 試 探 、與 我 們 一 樣 ．只 是 他 沒 有 犯 罪 。所 以 我 們 只 管 坦 然 無 懼 
的 、來 到 施 恩 的 寶 座 前 ,為 要 得 憐 恤 、蒙 恩 惠 作 隨 時 的 幫 助 。 
      
以賽亞書 41:10 你 不 要 害 怕 、因 為 我 與 你 同 在 ．不 要 驚 惶 、因 為 我 是 你 的   
神 ．我 必 堅 固 你 、我 必 幫 助 你 、我 必 用 我 公 義 的 右 手 扶 持 你 。 
      
以賽亞書 51:11-12 耶 和 華 救 贖 的 民 必 歸 回 、歌 唱 來 到 錫 安 ．永 樂 必 歸 到 
他 們 的 頭 上 、他 們 必 得 著 歡 喜 快 樂 、憂 愁 歎 息 盡 都 逃 避 。惟 有 我 、是 安 
慰 你 們 的 ．你 是 誰 、竟 怕 那 必 死 的 人 、怕 那 要 變 如 草 的 世 人 ． 

 

哥林多後書 5:8我 們 坦 然 無 懼 、是 更 願 意 離 開 身 體 與 主 同 住 。 
       
啟示錄 21:4  神 要 擦 去 他 們 一 切 的 眼 淚 ．不 再 有 死 亡 、也 不 再 有 悲 哀 、 
哭 號 、疼 痛 、因 為 以 前 的 事 都 過 去 了 。 
      
願主祝福你們! 

 

梅建邦牧師夫婦 
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